

ZAKHER PARENT COUNCIL

MINUTES OF THE MEETING

The Zakher Parent Council meeting was conducted at 6:30 pm in the ZPS premises on 17th November 2022. The Council meeting was presided over by our very supportive CEO and Operations Manager Mr. Mohammed Amer.

Lead by	Principal Ma'am Ms. Saleema Mahmoodi
Attendees	(Parents) Mrs. Rusheeda Ali, Mrs. Heba Fawzi, Mrs. Fatima, and Mrs. Shima, (Staff parents) Mr. Hashem, and Ms. Blessy. School Staff - Co-ordinator Ms. Celestina, HoDs Mr. Kai, Ms. Ashgan, Mr. Dennis, Ms. Asima, (Admin staff) - Ms. Hala, Ms. Nisreen, Mr. Ajoy
Agenda	First Official Parent Council meeting in Academic session 2022-23 Election of Office bearers

The Parent Council meeting was lead enthusiastically by the Principal Ma'am Ms. Saleema Mahmoodi and she welcomed the parents whole-heartedly and re-iterated the importance of a Parent Council in a school.

She vividly emphasized on the creative and innovative activities of the school and displayed a vibrant presentation of most of the school activities conducted right from the start of the academic year. She explained that the activities were conducted during the teaching sessions.

Objectives of the Parent Council were clearly projected and stated in detail.

- Consolidation of the Islamic Values and National Identity.
- To Strengthen the relationship between the Parents and School Community leading to enhanced mutual cooperation.
- Parents' Involvement in all the important aspects of School functioning raising their views and voice leading to the positive learning outcomes and constructive suggestions.
- Collaboration, in order to support each other in representing the School to the Community.
- To build a relation with Board of Governors and the competent authorities.
- Involvement of the Parents' Council in the School activities: Curricular, co- Curricular, Interschool Competitions and Community development projects.

- Expectations of the Parent Council members were also projected and the role of Parent-Teacher-Student connection made clearer.
- Work in partnership with the school to create a welcoming school community.
- Encourage links between the school and its pupils, parents/authorities and the wider community.
- Develop and engage in activities which support the education and welfare of the pupils.
- Report actions taken to the Parent Council.

- Encourage participation of all parents/Stake holders and pupils in Community work for the enhancements of the school and the community.
- Deal with issues that have a bearing on the school, or potential bearing, upon the whole school. Concerns or queries about children as individuals should be addressed to the relevant member of school staff.
- The School Supervisor, counsellor will be the coordinator for the school and the members of the Parent Council.

Parents introduced themselves and entrusted their trust and support in ZPS. Few parents had request regarding continuation of Gr 6 and successive grades to GRD7 and above. transport. Our Operations Manager encouraged the parents and gave assurance to take up the issue as quickly as possible.

Election of Executive Members - The detailed roles & responsibilities of the Executive members of the Council were presented and nominations for the roles were accorded.

- President
- Vice- President
- Secretary

Parents entered the names for the above said positions and some were duly elected for Parent Council Executive Board. The elected members are -

- **President** - Ms. Heba Fawzi (mother of Malak Ahmed Gr2)
heba@zps.ae
- **Vice-President** - Ms. Rusheda Ali (mother of Wadima Gr-6B)
rashida@zps.ae
- **Secretary** - Ms. Shima (mother of Aysha Nur Gr 5B)
shima@zps.ae
and Ms. Blessy Joy (mother of Johaan Gr 4)
blessy.ajoy@zps.ae

The declaration form was signed by the elected parents and they vowed to be a part of school activities, events and discussions. Vote of Thanks was warmly extended by our Principal Ms. Saleema Mahmoodi.

Follow Up Action - The official Whatsapp group and email IDs for Parents Council members will be created and shared. This would be a great platform for input of suggestions, concerns and support for the progress and overall development of the ZPS school.

All the Parents can put in their requests , concerns and suggestions through the email provided for the President/ Vice president Parent council and the secretary Ms.Blessy will coordinate with them.

Kindly do not disturb them by calling them on the mobile.

Dated - 18-11-2022

مجلس أولياء الأمور لمدرسة زاخر الخاصة – القسم البريطاني

محضر الاجتماع

تم عقد اجتماع مجلس أولياء الأمور في زاخر في الساعة 6:30 مساءً في مقر ZPS في 17 نوفمبر 2022. وترأس اجتماع المجلس الرئيس التنفيذي ومدير العمليات السيد محمد عامر.

بقيادة	المديرة السيدة/ سليمة محمودي
بحضور	(أولياء الأمور) السيدة رشيدة علي والسيدة هبة فوزي والسيدة فاطمة الزهراء والسيدة شيما (أولياء الأمور من الموظفين) السيد هاشم والسيدة بليسي. طاقم المدرسة - المنسق السيدة سيلستينا ، رئيس القسم السيد كاي ، السيدة أشجان ، السيد دينيس ، السيدة عاصمة ، (الموظفون الإداريون) - السيدة هالة ، السيدة نسرين ، السيد أجوي
جدول الأعمال	الاجتماع الرسمي الأول لمجلس أولياء الأمور في الجلسة الأكاديمية 23-2022 انتخاب أصحاب المناصب

قاد اجتماع مجلس أولياء الأمور بحماس من قبل المديرة السيدة سليمة محمودي وقد رحبت بالوالدين من صميم القلب وأعادت التأكيد على أهمية مجلس الآباء في المدرسة.

أكدت بوضوح على الأنشطة الإبداعية والمبتكرة للمدرسة وقدمت عرضًا تقديميًا نابضًا بالحياة لمعظم الأنشطة المدرسية التي أجريت منذ بداية العام الدراسي. وأوضحت أن الأنشطة تمت خلال جلسات التدريس.

تم عرض أهداف مجلس الآباء بشكل واضح وبياناها بالتفصيل.

- ترسيخ القيم الإسلامية والهوية الوطنية.
- تعزيز العلاقة بين أولياء الأمور والمجتمع المدرسي بما يؤدي إلى تعزيز التعاون المتبادل.
- مشاركة أولياء الأمور في جميع الجوانب المهمة لأداء المدرسة ورفع آرائهم وصوتهم مما يؤدي إلى نتائج تعليمية إيجابية واقتراحات بناءة.
- التعاون من أجل دعم بعضنا البعض في تمثيل المدرسة للمجتمع.
- بناء علاقة مع مجلس المحافظين والجهات المختصة.
- مشاركة مجلس الآباء في الأنشطة المدرسية: المناهج الدراسية ، والمناهج المشتركة ، ومسابقات ما بين المدارس ومشاريع تنمية المجتمع.

توقعات أعضاء مجلس:

- وضوح دور اتصال الآباء - المدرس - الطالب.
- العمل بالشراكة مع المدرسة لخلق مجتمع مدرسي مرحّب.
- تشجيع الروابط بين المدرسة وتلاميذها ، والآباء / السلطات والمجتمع الأوسع.
- تطوير والمشاركة في الأنشطة التي تدعم تعليم ورفاهية التلاميذ.

- تقرير الإجراءات المتخذة لمجلس الآباء.
- تشجيع مشاركة جميع الآباء / أصحاب المصلحة والتلاميذ في العمل المجتمعي من أجل تعزيز المدرسة والمجتمع.
- التعامل مع القضايا التي لها تأثير على المدرسة، أو تأثير محتمل، على المدرسة بأكملها. يجب توجيه المخاوف أو الاستفسارات المتعلقة بالأطفال كأفراد إلى الموظف المختص في المدرسة.
- المشرف على المدرسة، المستشار سيكون منسق المدرسة وأعضاء مجلس الآباء.

قدم الآباء أنفسهم وعهدوا بثقتهم ودعمهم في ZPS. قلة من أولياء الأمور كانوا قد طلبوا استمرار الصف السادس والصفوف المتتالية إلى GRD7 وما فوق. المواصلات. شجع مدير العمليات لدينا الوالدين وقدم ضمانات للتعامل مع المشكلة في أسرع وقت ممكن.

انتخاب الأعضاء التنفيذيين - تم عرض الأدوار والمسؤوليات التفصيلية للأعضاء التنفيذيين في المجلس وتم الترشيحات للأدوار.

- رئيس المجلس
- نائب رئيس المجلس
- سكرتير المجلس

قام أولياء الأمور بإدخال أسماء المناصب المذكورة أعلاه وتم انتخاب البعض حسب الأصول للمجلس التنفيذي لمجلس الآباء. الأعضاء المنتخبون هم-

➤ رئيس المجلس - أ هبه فوزي (والدة الطالبة ملك أحمد - الصف الثاني)

heba@zps.ae

➤ نائب رئيس المجلس - أ رشيدة علي (والدة الطالبة وديمة - الصف السادس)

rashida@zps.ae

➤ سكرتير المجلس - أ شيما (والدة الطالبة عائشة - الصف الخامس)

shima@zps.ae

و أ/بليسي جوي (والدة الطالب جوهان - الصف الرابع)

blessy.ajoy@zps.ae

تم التوقيع على نموذج الإعلان من قبل أولياء الأمور المنتخبين وتعهدوا بأن يكونوا جزءًا من الأنشطة والفعاليات والمناقشات المدرسية. ثم قامت السيدة/ سليمة محمودي مديرة المدرسة بتقديم التهاني والشكر لمجلس أولياء الأمور المنتخب

تتبع النشاط - سيتم إنشاء مجموعة Whatsapp رسمية وحسابات بريد إلكتروني لأعضاء مجلس الآباء ومشاركتها. ستكون هذه منصة لإدخال الاقتراحات والمخاوف ودعم التقدم والتطوير الشامل لمدرسة زاخر الخاصة القسم البريطاني

يمكن لجميع أولياء الأمور تقديم طلباتهم ومخاوفهم واقتراحاتهم من خلال البريد الإلكتروني المقدم إلى الرئيس / نائب الرئيس لمجلس الآباء وستقوم السكرتيرة السيدة بليسي بالتنسيق معهم.

يرجى عدم إزعاجهم بالاتصال بهم على الجوال.

بتاريخ 18-11-2022

W E L C O M E T O

ZPS
PARENTS'
COUNCIL
MEETING



ZAKHER
PRIVATE SCHOOL
British Division

 Address: Al Ain - Falaj Hazza
Tel.: 037810818 Mob.: 050-8118587
Website: www.zps.ae

ZAKHER PRIVATE SCHOOL



